

Testcenter ID: Bochum KL-8870
Bochum 44809
Speicher Str.2
www.ecocare.center · support@ecocare.center

COVID-19 Testzertifikat

(COVID-19 Test Result Certificate)

Bescheinigung über das Vorliegen eines positiven oder negativen Testergebnisses zum Nachweis des Corona (SARS-CoV-2) Virus
(Certificate on the presence of a positive or negative test result for the detection of the Corona (SARS-CoV-2)-virus)

Persönliche Daten

Personal Data

Probanden ID
Test Person ID 13228348

Vorname und Name
Name and Surname **Jesamin Pape**

Geburtsdatum
Date of Birth **06.02.1978**

Geschlecht
Gender

Reisepassnummer
Passport No.

Adresse
Address Dorstenerstr 323, 44809 Bochum

Telefonnummer
Phone No.

Testgrund
Testing purpose

Testung nach § 4a Coronavirus-TestV / Selbstzahlerleistung
(Test according to § 4a coronavirus- test regulation) /Self-payer test

SARS-CoV-2- Virus Untersuchung mittels Antigen-Nachweis-Assay

(Testing for SARS-CoV-2 Virus by antigen detection assay)

Test name
Test Name Clungene COVID-19 Antigen Rapid Test

Hersteller
Manufacturer Hangzhou Clongene Biotech

Testkit-Zertifizierung
Test Kit Certification CE

Testleistung
Test Performance Sensitivity 98.5%; Specificity 100%

Testmethode
Testing Method Lateral Flow Immunoassay

Probentyp
Sample Type Nasopharyngeal swab

Probenentnahmedatum
Sample Collection Date 13.01.2023 09:14

Testergebnis datum
Test Result Date 13.01.2023 09:32



Überprüfung des Testergebnisses

(Verification of the test result)

Scannen Sie den QR-Code und
Überprüfen Sie das Ergebnis
(Scan QR Code and verify this result)

Testergebnis

(Test result)

● **Negativ**

Bescheinigung ausgestellt am
Certificate issued on 13.01.2023 09:32

Zertifikat Nr.
Certificate no. 13228348



Dr. Pavel Stratskevich
Chief Medical Officer, EcoCare



EcoCare - Screening & Diagnostics
Ecolog Deutschland GmbH
In der Steele 14
D-40599 Düsseldorf, Germany

0003962767

Stempel (Seal)

Hinweis

Ein nicht nachgewiesenes (**negatives**) Testergebnis bedeutet, dass in Ihrer Probe kein SARS-CoV-2-spezifisches Antigen nachgewiesen werden konnte. Ein negatives SARS-CoV-2 Testergebnis schließt eine Infektion noch immer nicht aus. Wenn Sie Symptome haben, wenden Sie sich bitte an Ihren Hausarzt.

Bei einem positiven Ergebnis müssen Sie sich unmittelbar in Quarantäne begeben. Es gilt die Mitteilung an das zuständige Gesundheitsamt nach § 7 Meldepflicht gemäß Infektionsschutzgesetz (IfSG). Zur Bestätigung oder Widerlegung des Testergebnisses haben Sie Anspruch auf einen PCR-Test.

Wer dieses Dokument fälscht oder einen nicht erfolgten Test unberechtigt bescheinigt, macht sich nach § 267 StGB der Urkundenfälschung strafbar. Jeder festgestellte Verstoß wird zur Anzeige gebracht.
Wer ein gefälschtes Dokument verwendet, um Zugang zu einer Einrichtung oder einem Angebot zu erhalten, begeht nach dem Infektionsschutzgesetz (IfSG) des Landes eine Ordnungswidrigkeit, die mit einer Geldbuße in Höhe von 1.000,00 Euro geahndet wird.

Note

A not detected (**negative**) test result means that no SARS-CoV-2 specific antigen could be detected in your sample. A negative SARS-CoV-2 test result still does not exclude an infection. If you have any symptoms, please consult your doctor.

In the event of a positive result, you must immediately go into quarantine. The notification to the responsible public health department according to § 7 Notification obligation according to the Infection Protection Act (IfSG) applies. You are entitled to a PCR test to confirm or refute the test result.

Anyone who falsifies this document or certifies a test that has not been carried out without authorization is liable to prosecution under Section 267 of the German Criminal Code (StGB) for forgery of documents. Any violation found will be reported to the police.
Anyone who uses a forged document to gain access to a facility or an offer commits an administrative offense under the state's Infection Protection Act (IfSG), which is punishable by a fine of 1,000.00 euros.